

The management system of / Система Менеджмента

RITM OKB ZAO PUTM OKB ZAO

99 Petrovskaja Str, Taganrog, 347900, Russia
99 Петровская улица, Таганрог, 347900, Россия
Has been assessed and certified as meeting the requirements of /
Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям



ISO 9001:2008

For the following activities / Для следующей области применения

Development, manufacture and sales of pulse stimulators, diagnostic systems for rehabilitation and occupation medicine, and therapeutic blankets.
Разработка, производство и продажа электростимуляторов, диагностических комплексов для реабилитационной и отраслевой медицины, лечебных одеял.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 9001:2008 requirements may be obtained by consulting the organisation

Более подробная информация относительно области применения настоящего сертификата, а также применимости требований ISO 9001:2008 может быть получена у держателя сертификата

This certificate is valid from 12 September 2009 until 12 September 2012 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Re certification audit due before 12 September 2012

Issue 3. Certified since 18 April 2006

Настоящий сертификат действителен с 12 сентября 2009 г. по 12 сентября 2012 г. и поддерживается надзорными аудитами
ресертификационный аудит не позднее 12 сентября 2012
Выпуск 3. Сертификация с 18 апреля 2006 г.

Authorised by / Уполномоченные лица



SGS United Kingdom Ltd Systems & Services Certification
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

SGS 9001-8 RU 0308

Page 1 of 1 / Страница 1 из 1

